



\$220 Citygate Outlets Shopping Voucher / 2 Ngong Ping 360 Return Tickets / Breakfast Buffet Inclusive!

包括東薈城名店倉消費券\$220/昂坪360纜車來回車票2張，含自助早餐!

**Citygate Outlets Shopover Package
東薈城名店倉購物住宿優惠**

From HKD **1,410*** per night
每晚由港幣 **1,410*** 起

- Package includes 住宿優惠包括：
- 1-night Standard Room accommodation 酒店標準客房住宿1晚
 - Buffet breakfast at Essence for 2 Essence雙人自助早餐
 - \$220 shopping voucher for Citygate Outlets / Novotel Citygate Hong Kong's F&B outlets \$220 東薈城名店倉/ 諾富特東薈城酒店餐廳消費券
 - Complimentary use of swimming pool and gymnasium 免費使用健身室及游泳池

**Ngong Ping 360 Standard Cabin Room Package
昂坪360標準車廂住宿優惠**

From HKD **1,527*** per night
每晚由港幣 **1,527*** 起

- Package includes 住宿優惠包括：
- 1-night Standard Room accommodation 酒店標準客房住宿1晚
 - Buffet breakfast at Essence for 2 Essence雙人自助早餐
 - Ngong Ping 360 Standard Cabin return tickets for 2 昂坪360纜車標準車廂來回車票2張
 - Complimentary use of swimming pool and gymnasium 免費使用健身室及游泳池

Complimentary use of swimming pool and gymnasium
免費使用健身室及游泳池



Enjoy Free Buffet breakfast at Essence for 2
免費享用雙人自助早餐



Accommodation & breakfast are free up to 1 kid, when sharing parents' room*
與父母同行之1位小童可免費入住並享用自助早餐*

**Book with Our Reservation Team Now
立即與酒店預訂部預訂**

Terms & Conditions 細則

* Free accommodation & breakfast for up to 1 kid aged under 16 years old when sharing a room with parents by using existing bedding and enjoy the free breakfast when dining with adults.
最多1位16歲以下兒童(無需加床)可免費與父母同住一個房間並可免費享用早餐(早餐必須與父母同吃)。

* Subject to 10% service charge.
另加10%服務費。

- Full amount of stay is payable in advance at time of booking. Once confirmed, no cancellations/ amendments permitted.
住宿金額需於預訂時全數繳付。一經確認，恕不可作任何更改或退款。

- Hotel Check-in time: 2pm; Check-out time: 12nn.
登記入住時間下午2時，退房時間中午12時。

- Reservations are subject to availability.
房間供應，視乎訂房情況而定。

- \$220 Citygate shopping voucher can only be used at the 40 participating tenants of Citygate Outlets and hotel restaurants.
東薈城名店倉\$220消費券適用於40間參與商戶及酒店餐飲服務。

- The shopping voucher is not exchangeable for cash, nor will change be given for any of its unused value.
消費券不可兌換成現金或作現金找贖。

- Any additional Ngong Ping 360 tickets will be sold at published price.
顧客可以正價購買任何額外的昂坪360纜車車票。

- Room Upgrade supplement: Superior - \$100; Premier - \$500; Suite - \$900 (Subject to 10% service charge).
酒店房間升級項另加：高級客房\$100；行政致雅客房\$500；行政致雅套房\$900(另加10%服務費)。

- Extra Bed (if required) will be charged.
如需加床，需另行收費。

- Outdoor Swimming Pool (Closed in winter from 1 Dec to 31 Mar).
室外泳池會在冬季(從12月1日至3月31日)關閉。

- In case of disputes, Novotel Citygate Hong Kong reserves the right on final decision.
如有任何爭議，諾富特東薈城酒店保留一切最終之決定權。



For enquiry & reservation 查詢及預訂:

T : 3602 8800 | F : 2109 9177 | H6239-RE2@accor.com

51 Man Tung Road, Tung Chung, Hong Kong · 香港東涌文東路51號

NOVOTEL
HOTELS & RESORTS
諾富特東薈城酒店
CITYGATE HONG KONG